
ZAPISNIK 3. SEJE SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2021/22 

z dne 30. 5. 2022 ob 17. uri  

 

Prisotni: predstavniki razredov, ravnateljica Simona Kralj, pomočnik Luka Blaganje, predstavniki strokovnih aktivov. 

Opravičeno odsotni: lista prisotnosti 

Neopravičeno odsotni: lista prisotnosti 

Zapisnikar: Rjabina Hočevar 

Priložena lista prisotnih (ni za objavo) in priloge k dnevnemu redu so sestavni deli tega zapisnika. 

Predsednik je pozdravil vse prisotne in preveril prisotnost predstavnikov razredov.  

 

Predlagani dnevni red je: 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled zapisnika zadnje seje. 

3. Delovni zvezki za šolsko leto 2022-23 (potrditev cen za posamezne razrede). 

4. Poročilo ljubljanskega aktiva sveta staršev. 

5. Pobude, predlogi, mnenja staršev. 

 

Ad1) 

Predsednik je pozdravil vse prisotne in prebral dnevni red, na katerega ni bilo pripomb. Sprejet je bil 

Sklep 1: dnevni red je bil soglasno sprejet. 

 

Ad2) 

Na zapisnik prejšnje seje ni bilo pripomb, zato je bil sprejet 

Sklep 2: svet staršev soglasno potrjuje zapisnik zadnje seje. 

 

Ad3) 

Starši so prejeli izbor delovnih zvezkov s cenami za šolsko leto 2022/23 in primerjavo cen s preteklima dvema letoma. V 

vseh razredih so starši potrdili izbor s cenami, razen v 7. A razredu. Sestanka iz objektivnih razlogov ni bilo. 

Sprejet je bil  

Sklep 3: člani sveta staršev so soglasno potrdili delovne zvezke s cenami za šolsko leto 2022/23. 

 

Ad4) 

Predsednik je povedal, da se od prejšnje, februarske seje, ni zgodilo nič novega. 

 

Ad5) 

1A) Brez posebnosti. 

1B) Brez posebnosti. 

2A) Brez posebnosti. Vsi se veselji prihajajočega tabora v Medvedjem brdu; zahvala za donacijo skirojev. Tudi učiteljica 

Korez se je iskreno zahvalila za izjemen odziv staršev za donacijo skirojev. 

2B) Predstavnik neopravičeno odsoten. 

3A) Predstavnica se pridružuje zahvali za skiroje, sicer pa brez posebnosti. 

3B) Zahvala za skiroje, ostalo brez posebnosti. 

4A) Predstavnica je dala pobudo v zvezi z neobveznimi izbirnimi predmeti in sicer, da bi v bodoče ponudili še kakšen 

drug tuji jezik (nemščina, italijanščina …) 

Ravnateljica je povedala, da je problem s kadrom, pomočnik pa je povedal, da bi za izvedbo moralo biti v skupini vsaj 

12 učencev. Za obvezne izbirne in neizbirne predmete bo prijava možna od 2. 6. do 7. 6. 2022 preko eAsistenta. 

Obvestilo vsem staršem je bilo poslano danes, dne 30. 5. 2022. 

4B) Predstavnik opravičeno odsoten. 



5A) Vprašanje oziroma pobuda, zakaj učitelji ne ocenjujejo več s plusi in minusi. Ravnateljica je odgovorila, da se po 

zakonu več ne sme. 

Vprašanje glede dopolnilnega pouka: gospa Istenič je odgovorila, da se z vsakim učencem dela individualno na 

področju, kjer ima težave. Predstavnica je dala tudi pobudo za več branja, saj je učencem padla motivacija in za nazaj 

bo žal težko nadoknaditi. Učencem s težavami lahko pomagajo tudi druge institucije kot npr.  

Gospa Hudobreznik je povedala, da je pri učencih motorična opešanost nižja za kar 30 % v primerjavi z lanskim letom; 

predsednik pa je pripomnil, da se zaradi zadnjih dveh let omejitve kažejo na vseh področjih. 

5B) Brez posebnosti. Starše zanima, koliko oddelkov bo v naslednjem šolskem letu. Ravnateljica je povedala, da bo o 

tem razpravljal učiteljski zbor in odločitev bo sprejeta na podlagi sociogramov. Starši in učenci bodo izvedeli konec 

avgusta, ko bodo v vetrolovu viseli seznami oddelkov. 

6A) Predstavnik je izrekel pohvalo za opravljeno delo ter povedal, da imajo v razredu slab rezultat pri delanju domačih 

nalog. Vprašanje v zvezi s pripravo učencev na tekmovanja je zastavil že prek e-pošte in tudi prejel odgovor. Na seji pa 

je dobil dodatna pojasnila s strani gospe Kenda, gospe Janša in ravnateljice.  

Tekmovanje za Cankarjevo priznanje je v 6. in 7. razredu enostopenjsko, kar pomeni, da učenci tekmujejo samo na 
šolski ravni. V 7. in 8. razredu pa tekmovanje poteka na 3 ravneh - šolsko, področno in državno tekmovanje. V aktivu 
učiteljic SLJ smo tekmovanju zelo naklonjene, zavedamo se, da uspeh prispeva k ugledu šole, za učence pa je to 
pomembna izkušnja, ki lahko prinese tudi točke za vpis v srednjo šolo. Priprave potekajo pri dodatnem pouku ali pri ISP-
ju; urnik priprav na področno in državno tekmovanju prilagajamo učencem, saj so to praviloma otroci, ki imajo veliko 
dodatnih obveznosti. Na naši šoli smo bili zadnji letih tudi precej uspešni; v letošnjem letu smo denimo prejeli 2 zlati 
Cankarjevi priznanji; ena od učenk je dosegla 49 točk od 50 in zasedla 2. mesto v državi. 
 
Na tekmovanje se pripravljajo učenci glede na lastno željo, pa tudi na pobudo učitelja. Pripravi na tekmovanja je 
namenjen dodatni pouk, ISP in interesna dejavnost Razvedrilna matematika in naravoslovje, ki pa smo jo v tem šolskem 
letu zaradi koronskih ukrepov izvajali le od 6. do 9. razreda. Najpomembnejša pa je motivacija otrok, na katero se 
odzovejo tudi učitelji. 
 
6B) V oddelku imajo težave s slabimi ocenami. Otrokom se morajo posvečati tudi starši in ne samo učitelji v šoli. 

7A Predstavnik opravičeno odsoten. 

7B) Predstavnica neopravičeno odsotna. Ravnateljica je dobila vprašanje v naprej in naj tudi odgovorila (priloga 

zapisniku).  

7C) Razred je izredno povezan, učni uspeh pa je porazen. Predstavnik je pohvalil razredničarko in pohvalo izrekel 

vsem, ki se trudijo. Dal je pobudo, da bi imeli vsi učenci možnost udeležbe na smučanju, v kolikor se potrebuje tudi s 

pomočjo šolskih sredstev (vezano na odgovor ravnateljice pri 7. B razredu). 

8A) Na splošno je nezanimanje s strani staršev; pohvala gospe Janši s strani treh staršev in predstavnice osebno za 

vso pomoč in podporo. 

8B) Predstavnica je pohvalila razrednika in sorazredničarko. Pobuda, da bi bila v popoldanskih urah uvedena kakšna 

atletika oziroma spoznavanje atletike, saj je mnenja, da bi bilo interesa dovolj, pa še novo igrišče imamo zdaj na voljo. 

Gospa Hudobreznik je pripomnila, da bomo dolgoročno lahko speljali kakšno tako interesno dejavnost. 

9A) Nobenih posebnosti. Pohvala in zahvala gospodu Richterju za dobro sodelovanje v vseh teh letih. 

9B) Razredničarka je povedala, da je zelo priden razred in zahvala predstavnici razreda. Učenci si želijo, da bi prav vsi 

zaposleni prišli na valeto, ki bo 15. 6. 2022. 

 

Predsednik se je zahvalil ravnateljici za vsa leta dela in sodelovanja in isto pohvalo je izrekla tudi gospa Sermek. 

 

Seja se je zaključila ob 18.05. 

 

 

 

Zapisnikar:         Predsednik: 

Rjabina Hočevar        Robert Richter 


